

Protokoll

Styrelsemöte för Lustigknopps samfällighetsförening

Var: Lustigknoppsvägen 25 (Åsa Hedlund)
När: 11 april 2017 kl 20.30
Närvarande: Rebecca Strand (ordförande)
Åsa Hedlund (kassör)
Victoria Jemseby (sekreterare)
Anders Wänblom (driftansvarig)

1. **Ordförande förklarade mötet öppnat.**

2. **Åsa Hedlund valdes till justerare.**

3. **Dagordningen godkändes.**

4. **Ekonomi**

Bokföringssystemet Visma Förening

Åsa fortsätter att söka priser och alternativ för att ev lägga ut bokföringsarbetet.

5. **Drift**

Sopning av området

Skedde under vecka 13 och grushögarna togs bort veckan därpå.

6. **Övriga frågor**

Fartgupp (Motion om fartsänkande åtgärd för området - framförallt högst upp i Lustigknopp)

Anders la fram kostnadsförslag och även förslag på placering av gupp.

Pris för nytt gupp: 13 000 kr.

Pris för varnings-skyltar och stolpar vid befintliga gupp (4 st): 9 000 kr.

Pris för målning av befintliga gupp: 10 000 kr. (Detta pris lämnat av Svevia som inom kort ska måla övergångsstället utanför Lustigknopps infart.)

Styrelsen tog beslut om att Anders beställer målning av bef gupp men avvaktar beslut om att bygga ytterligare gupp.

Felparkerad bil i området.

Nytt klagomål har återigen inkommit ang bilen som nu varit tillbaka vid några tillfällen.

Styrelsen beslutade om att ta med parkeringsregler i kommande Välkomst-brev/Info-blad till samfällighetens medlemmar.

Välkomstbrev / Info-blad (med ordningsregler för området)

Victoria har påbörjat skiss. Presenteras på nästa styrelsemöte. (Ska vara klart senast till årsstämman.)

Städdag

Beslutades att städdagen anordnas av styrelsen söndag 7 maj kl 10.00-12.00. (Det finns ingen trädgårdsgrupp i föreningen längre.) Victoria lämnar ut info om dagen till medlemmarna. I första hand kommer vi att rensa ogräs, ta bort sly och sopa (ev grus som blivit kvar). Grillad korv till alla som deltagit.

Årsstämman

- Datum och lokal: Rebecca har bokat klassrum i Rönninge Gymnasium onsdag 17 maj 2017 kl 19.00.
- Kallelse: Godkändes. Victoria delar ut till alla medlemmar (i tid enligt föreningens stadgar).
- Ordförande på stämman: Per Henningson har tackat ja.
- Genrep samt syn på ev inkomna motioner: under styrelsemötet torsdag 4 maj 2017. Kallar även Per Henningson till detta möte.
- Valberedning: Rebecca har inte lyckats få tag i tidigare ordförande - fortsätter söka kontakt.

8. Datum för kommande styrelsemöte.

Torsdag 4 maj kl 20.00 på Lv13 (Anders)

Kallelse till nästa styrelsemöte (inkl dagordning samt aktuell uppdragslista) skickas av Victoria (via mail).

9. Mötet avslutades.

Åsa Hedlund, protokolljusterare

Victoria Jemseby, sekreterare